
 

Protokół Nr  V/2015 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 16.02.2015 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

 

Ad.1 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430. 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach  / zał. 1,2,3,4 /. Na podstawie listy obecności  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 15 radnych/. 

 

Do proponowanego porządku obrad  nie wniesiono uwag , został on przyjęty jednogłośnie  

w następującym brzmieniu: 

 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    a/uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

        przestrzennego gminy Lipusz 

    b/ zmiany Uchwały Nr XLIX/285/2014 Rady Gminy Lipusz z dnia 06 listopada 2014 r. w  

        sprawie przyjęcia  rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie  

         użytecznych na 2015 rok. 

    c/ ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej 

        za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, 

    d/zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie  

          odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty, 

    e/ zmiany uchwały Nr XXXIII/185/2013 Rady Gminy Lipusz z dnia 20 czerwca 2013 r.  

        w sprawie zwolnień przedmiotowych od opłaty za gospodarowanie odpadami  

        komunalnymi, 

    f/ zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

        wyznaczenia inkasentów oraz określenia wynagrodzenia za inkaso, 

    g/ przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy  

         Lipusz na lata 2012 – 2021 

     h/ uchylenia Uchwały Rady Gminy Lipusz Nr IV/14/2015  z dnia 19 stycznia 2015 r. w  

          sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kościerskiemu z zakresu dróg  

          publicznych powiatowych , przebudowy drogi nr 1934G polegająca na budowie  

          chodnika w miejscowości Papiernia, 

    i/  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2015-2021, 

    j/  dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2015 rok. 



5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował , iż zapoznał się z treścią protokołu z IV  sesji Rady 

Gminy odbytej dn. 19.01.2015 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi 

 i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

Ad.2 

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy / zał. nr 5 do prot./ 

 

Ad.3 

Radny Stanisław Lipiński  - mieszkańcy  skarżą się na brak lekarza w Ośrodku Zdrowia , 

małą ilość godzin oraz jest problem z rejestracją  telefoniczną.  

Radny Henryk Litwiński   -  mieszkańcy wnioskują o wywóz odpadów segregowanych dwa 

razy w miesiącu , a zmieszanych raz w miesiącu. 

 

Ad.4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego gminy Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad. 4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIX/285/2014 Rady Gminy Lipusz z dnia 06 listopada 2014 r. w sprawie przyjęcia  rocznego 

planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2015 rok. 

 

Omówienia projektu uchwały  dokonał  Wójt Gminy.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

Ad.4c 
Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym.  

 

Wyjaśnień do  projektu uchwały dokonał Wójt. 

 

Radny Ryszard Ostrowski  -  w jaki sposób wypłacany jest ekwiwalent? 

Wójt – ekwiwalent wypłacany jest raz na kwartał na podstawie przedstawionego przez OSP 

zestawienia, które potwierdzane jest przez Powiatową Straż Pożarną.  



 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 8 do prot./. 

 

Ad.4d 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty. 

 

Omówienia projektu uchwały dokonał Wójt. 

Radny Robert Ebertowski  - ile jest gospodarstw jednoosobowych w Gminie 

Wójt – około kilkudziesięciu. 

Radny Robert Ebertowski – czy musimy dopłacać do gospodarowania odpadami. 

Wójt – w minimalnym stopniu odpady się nie bilansują. W połowie roku planujemy ogłosić 

nowy przetarg. Proponuje zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy w celu 

omówienia szczegółów odbioru odpadów. 

   

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

Ad.4e 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIII/185/2013 Rady Gminy Lipusz z dnia 20 czerwca 2013 r. w sprawie zwolnień 

przedmiotowych od opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Omówienia projektu uchwały  dokonał  Wójt Gminy.  

Radny Robert Ebertowski – czy jako Rada mamy możliwość zwolnień z opłat. 

Wójt  - nie mamy możliwości , zwolnione z opłat  mogą mogą być tylko osoby korzystające  

z świadczeń pomocy społecznej . 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 10 do prot./. 

 

Ad.4f 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz  

określenia wynagrodzenia za inkaso, 

Omówienia projektu uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 11 do prot./. 

 

Ad.4g 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy  Lipusz na lata 2012 - 2021 

Omówienia projektu uchwały dokonał Wójt. 



Radna Halina Hapka – czy są chętni na wykup mieszkań? 

Wójt  - obecnie jest brak chętnych  wykupu mieszkań. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 12 do prot./. 

 

Ad.4h 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Gminy Lipusz 

Nr IV/14/2015  z dnia 19 stycznia 2015 r. w  sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kościerskiemu z zakresu dróg publicznych powiatowych , przebudowy drogi nr 1934G 

polegająca na budowie chodnika w miejscowości Papiernia, 

Omówienia projektu uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 13  do prot./. 

 

Ad.4i 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lipusz na lata 2015-2021,  

Omówienia projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 14 do prot./. 

 

Ad.4j 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz 

na 2015 rok. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Wójt. 

Radny Robert Ebertowski – czym ma być utwardzona droga. 

Wójt  -  zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie utwardzenia i w zależności od ceny planuje 

się kostkę lub asfalt. 

Radny Robert Ebertowski – czy planuje się ograniczenie ruchu na tej drodze ? 

Wójt  - ograniczenie ruchu jest. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 15 do prot./. 

 

Ad.5 

Wójt  -  takie sygnały  docierają już do Urzędu, wspólnie z Komisją Oświaty. Kultury Sportu, 

Zdrowia i Opieki Społecznej zostanie zaproszony spotkanie z Prezesem NZOZ  w celu 

wyjaśnienia   obecnej sytuacji. 



Radna Halina Hapka  - zaplanowane jest posiedzenie Komisji dotyczące działania Służby 

Zdrowia  w Gminie na miesiąc październik , w związku z zaistniałą sytuacja posiedzenie 

zostanie zwołane w terminie wcześniejszym. 

 

Wójt-  jeśli chodzi o sprawę częstości wywozu śmieci zostanie to omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Gminy w celu omówienia nowego regulaminu gospodarowania 

odpadami. Jeśli kosze są za małe można wymienić na większe , nie jest to związane z 

kosztami. 

 

Ad.6 

Radna Halina Hapka   -  obecnie jest dużo wałęsających się psów, dzieci boją się iść do 

szkoły. Czy nie można by temu zapobiec  wystosowując kurendę do mieszkańców, czy może 

zastosować czipowanie psów. 

Wójt  -  apelujemy do mieszkańców wystosowując kurendy, natomiast czipowanie psów jest 

związane z kosztami. Można jeszcze zastosować odławianie psów , ale są to koszty które 

wynoszą około 1000 zł za jednego psa.   

 

Przewodniczący Rady  odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze dod. Uchwały Rady Gminy 

II/9/2014 z dnia 22.12.2014 r. oraz informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych poprzedniej kadencji. 

 

Wójt Gminy wręczył Zaświadczenia potwierdzające wybór na Sołtysa. 

 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował 

za udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 15 45 

 

 

 

 

 

            Protokołowała                                                        Przewodniczący Rady 

  

      Elżbieta Nierzalewska                                                       Janusz Wawer 

 

 


